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MÖTESPROTOKOLL 
 
ARBETARSKYDDSKOMMISSION / SAMARBETSKOMMITTÉ 
 
Mötet hölls måndag 11.1.2021 kl. 9.30-10.00 med Teams kontakt  
 
Medlemmar (suppleant): 

Arbetsgivarrepresentanter: Elina Stadigh, ordf. (Linda Gerkman), Helena 
Strandell (Klas Nyström) 

Representanter för FOSU: Åke Finne (Marit Nilsson-Väre), Petri Mäntysaari 
(Kristina Heinonen), Nikodemus Solitander (Maria Ehrnström-Fuentes), Henrik 
Damström (Tove Ahlskog-Pursiainen) 

Representanter för PRO, arbetarskyddsfullmäktig: Johan Vestin (Henrik Eklund) 

Sekreterare: Victoria Sandberg  

Karen Spens 
 
Agenda 
 

a) Val av protokolljusterare för mötet; Henrik Damström, Johan Vestin  
b) Fastställande av agendan för mötet. 

 
Mötesprotokoll från föregående möte som information  
 
Arbetarskyddsärenden 
 
Inga ärenden 
 
Samarbetskommitténs ärenden 

 
1. Planerade ändringar i organiseringen av administration 

 
Styrelsen diskuterade på sitt möte i december resultatet av enkäten om nuvarande 
organisationen och gav rektorn mandat att planera vidare eventuella förändringar. 
Förslaget har förberetts med direktörer och planerings- och utvecklingschef. 
Direktör Maj-Britt Hedvall har varit med i planeringen före sin pensionering i 
början av år 2021.  
 
I stort fungerar nuvarande organisationen bra fast det finns utvecklingsbehov t.ex. 
inom kommunikation mellan enheter. Till följd av feedback från enkäten föreslås 
att marknadsförings- och kommunikationsteamet slås ihop inom enheten för 
universitetsservice. Eftersom resurserna är ganska begränsade, får dessa områden 
mera nytta av varandra i samma team.  
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Den andra förändringen gäller forskningsservice, som föreslås vara en del av 
enheten för internationella ärenden och externa relationer. Det 
verksamhetsområdet skulle få nytta av närmare samarbete och kontakter till 
Hankens internationella partners och externa relationer. 
 
Ärendet behandlas med en snabb tidtabell i samarbetskommittén, när rekrytering 
av en ny direktör i stället för Hedvall borde starta så snabbt som möjligt. Styrelsen 
kommer att behandla eventuella namnförändringar i organisationen på sitt möte 
3.2.2021.     
 
Förslag: ärendet diskuteras och antecknas för kännedom. 
 
Beslut: ärendet diskuterades och antecknades för kännedom. 
 
Protokollsanteckningar: Det klargjordes att styrelsen endast fattar beslut om 
namnet, andra ändringar hör till rektor. Enkäten som tidigare skickats ut har varit 
viktig i denna fråga och det är bra att ärendet diskuterats med de personer som 
berörs av ändringen. Det är oklart om denna förändring är tillräcklig och framtida 
ändringar kommer att behövas, men just nu är detta det som behövs. I 
rekryteringen av nya direktören kommer forskning att prioriteras.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Helsingfors, 11.1.2021 
 
 
 
__________________    ___________________ 
Elina Stadigh      Victoria Sandberg 
Ordförande      Sekreterare 
 
 
 
__________________    ___________________ 
Henrik Damström     Johan Vestin 
Protokolljusterare     Protokolljusterare 
 


